



Närvarande:	Synnöve Rask	Ordförande/ Adjungerad kassör/ Hundhall	Anna Levin	Vice ordförande Hemsida/Medlemsblad PR/ Info
	Inger Pettersson	Sekreterare	Tina Writler	Ledamot
	Agneta Holm	Ledamot/ Rallydnad	Eva Berggren	Ledamot
	Gunni Borong	Suppleant/ Kök	Robyn Åhlin	Suppleant/ Gotlands Hundungdom
	Pernilla Åhlin	Rallylydnad	Lotta How from 55.Rallylydnad tom 56. Övriga frågor(b)	Specialsök
	Åke Pettersson	Stuga	Linda Borg	Utbildning/ HUS
Anmält förhinder:	Marcel Paulsson	Draghund	Anna Jacobsson Annelie Lien	Agility
	Cecilia Engström	Rasutveckling / Mental	Mattias Nyman	Tävling/Valberedning
Ej anmält förhinder:				

46. **Mötets öppnande**
Ordförande Synnöve Rask hälsar alla välkomna och öppnade mötet.
47. **Val av justerare**
Till justerare valdes Robyn Åhlin.
48. **Val av mötessekreterare**
Till mötessekreterare valdes Inger Pettersson.
49. **Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes med tillägg övriga frågor 56.(g-i).
50. **Godkännande av föregående protokoll**
Föregående protokoll från styrelsemöte 2023-02-18 godkändes och lades till handlingarna.
51. **Uppdragslista**
Uppdragslistan från 18 februari gicks igenom och uppdaterades.
52. **Uppdragslista sekreterare m flera**
Aktuella uppdrag gicks igenom och stämdes av.



53. **Skrivelser**

Inkomna

Presentation fritidsstöden dialogmöte 23/2–23, Synnöve Rask deltog/representerade klubben.

Från Region Gotland föreningsregister, klubbens inskickade dokument är kompletta och godkända.

Utgående

Informationsutskick från klubben efter årsmötet.

54. **Ekonomisk rapport och budget**

Adjungerad kassör Synnöve Rask informerar att klubbens likvida medel på vårt rörelsekonto börjar att "sina" och att alla måste vara sparsamma. Allt som ska köpas in måste gå genom styrelsen även om det har budgeterats. Vissa inköp måste fortfarande göras som tex. varor till köket. Anledningen till detta är att fakturorna från vår avtalsinstruktör skickas vid kursstarter och att betalningar från Studieförbundet lämpar efter. Diskussion fördes om att fakturering för ovanstående kurser ska skickas när kurserna är avslutade och Linda Borg ska kontakta Studieförbundet för att höra om de kan göra utbetalningar oftare till oss för att få ordning på kassaflödet.

55. **Rapporter**

• **Agility**

Inget att rapportera.

• **Draghund**

Eva Sandin har fått guldmedalj som förtjänstfull medlem av RF-SISU, hon kommer att delta på RF-SISU årsmöte den 30:e mars.

Carina Pettersson är färdig med teorin på domarutbildningen inom draghund.

Vi tränar måndagar, onsdagar och fredag vid VOK och Svaidestugan men träning sker även på andra platser.

• **Kök**

Kökssektorn hade möte 1/3 där Gunni Borong, Eva Berggren och Elisabet Lorentzon deltog. Prislistan på försäljning behöver justeras upp då inköp av varor har stigit.

Eva informerade mötesdeltagarna om prisjusteringarna. När det gäller första kurstillfälle bjuds deltagare på kaffe/te, övriga tillfällen erbjuds deltagare att köpa från serveringen.

Våra ideella instruktörer får även fika gratis vid sina kurstillfällen detta gäller dock inte avtalsinstruktörer de får bekosta sitt fika själva precis som deltagarna.

Nya prislistor ska skrivas ut, lamineras och anslås på klubben.

• **PR/Info-Hemsida-Medlemsblad**

Infoblad utskickat via medlemssystemet på mejl. Initiativ från valberedning och

ordförande, utefter fråga som väcktes på årsmötet om informationsbrist om klubbens organisation och verksamhet samt den ännu vakanta kassörsposten.

I övrigt sedvanlig uppdatering av hemsida och sociala media.

• **Rallylydnad**

Sektorn har haft möte med de som planerar för Rallylydnadstävlingen i juli där även representanter för Södra- och Norra Gotlands brukshundklubbar deltog.



Kontakt har tagits med domaren som ska döma tävlingen den 23 augusti, där skrivare kommer att vara domarens fru.

Initiativ till utbildning av tävlingssekreterare och skrivare är taget.

Se under 56. Övriga frågor (d) och rapport från mötet bilaga nr 1.

- **Rasutveckling/Mental**

Inget att rapportera.

- **Specialsök**

Kurs nr 2 börjar 8/3, kursdagar med Maria Gabrielsson är fylld och annons för prov 3/7 är ute och börjar fyllas på. Lotta How och Yvonne Höglund har påbörjat sina utbildningar till provledare respektive domare i specialsök.

- **Stuga**

Ett stort träd har fallit över vägen. Dock går det att köra runt för att komma till klubbstugan. Ordförande tar kontakt med Visby stift som äger vägen om dom kan hjälpa till att ta bort trädet. I annat fall får stugansvarig och Dick Svennefelt hjälpas åt med borttagningen.

- **Tävling**

Spårtävling elitklass den 26 mars, 3 deltagare, planering pågår.

- **Utbildning/HUS**

Vår avtalsinstruktör Lotta How har avslutat årets första tre kurser (en specialsök, två valkurs fortsättning) och tre nya har startat upp (en specialsök, två allmänlydnad). Kursverksamheten fick lite feedback från medlemmarna som deltog på årsmötet vilket vi kommer ta upp i instruktörsgruppen för att kunna förbättra oss. Klubbens ordinarie instruktörer planerar kurser och kommer snart komma ut med mer information.

- **Distriktsmöte**

Nästa möte är årsmötet den 29 mars kl. 19 i Studiefremjandets lokal, där ordförande och vice ordförande deltar.

- **Valberedningen**

Informationsmejl utskickat till alla medlemmar om organisation i stort och vikten av ideellt arbete och att posten som kassör ännu är vakant.

- **Hundhall**

Ordförande Synnöve Rask deltog tillsammans med Kristina Rådkvist och Susanne Welin Berger från Gotland Grönt Centrum (GGC) i ett möte med Allmänna Arvsfonden den 6 februari.

Den senaste rapporten från GGC är från den 20 februari i ett mejl från Susanne Welin Berger

"Det går sakta framåt. Vi hade möte idag med arkitekterna. Det är några detaljer som ska fixas till. För utbildningen är det viktigt att se om vi kan få med upphöjt tak för ett hinder så vi tar med det i bygglovsansökan. Arkitekterna ska lägga till kulörer på fasad och skärmtak. Vi har även resonerat kring pentry och entré del. Men vi tänker preliminärt att vi tar med det i bygglovsansökan så kan vi lägga det som en separat del i upphandlingen så får vi se vad vi tillsammans väljer bort om pengarna inte räcker. Arkitekterna kommer hjälpa oss med upphandlingsunderlag så snart bygglov är inskickat. Jag gissar att bygglovsansökan går in inom två veckor. Rivningen går framåt.



Ordförande tar kontakt med berörda om hur arbetet fortskrider då tiden börjar bli knapp, senast 1/6 måste bygglov och upphandlingar vara klara för att kunna lyfta pengar från Allmänna Arvsfonden.

- **Hundungdom**

Gotlands HU hade årsmöte 11/2 och fick en ny styrelse. Ordförande - Maria Ryftenius och sekreterare – Sofia Johansson. Kassör - Robyn Åhlin.

56.

Övriga frågor

a) **Tillsättande av sammankallande Specialsök**

Beslutades att Lotta How är ny sammankallande, från och med dagens datum.

b) **Kursavgifter**

Diskussion om klubbens ekonomi kan förbättras genom att se över våra deltagaravgifter och om dessa ska höjas.

Beslutades att Linda Borg sektorsansvarig för Utbildning/HUS kallar till ett möte snarast med övriga instruktörer för en fortsatt diskussion.

Frågan bordläggs till nästa möte 5/4

c) **Schäferdistrikt Gotland förfrågan om bokning av klubbstuga och MH bana den 2 och 15 april**

Beslutades att deras förfrågan godkänns och båda tillfällena är inbokade i kalendern.

d) **Rekommendation till utbildning av tävlingssekreterare och skrivare Rallylydnad**

Beslutades att styrelsen rekommenderar våra medlemmar Julia Mörk, Jeanette Chressman Hoas och Agneta Holm till att genomföra utbildningen till tävlingssekreterare i Rallylydnad

Beslutades att rekommendera vår medlem Jeanette Chressman Hoas till att genomföra utbildningen till skrivare i Rallylydnad

Sektorn har en budget till sitt förfogade på max 1 800 kr att nyttja till ovanstående utbildningar.

e) **Koll av ersättning från distriktet för utbildare av tävlingssekreterare**

Agneta Holm tar frågan vidare om de eventuellt kan få ersättning för ovanstående från SBK Gotlandsdistrikt.

f) **Vandringspriset KM Mästarklass Rallylydnad**

Sektorn efterlyste statuter till vandringspriset för KM i Mästarklass som enligt tidigare medlem i sektorn ska finnas på klubben. Ingen av de närvarande hade vare sig sett eller hört talas om var dessa finns.

Beslutades att sektorn för Rallylydnaden kommer att ta fram och skriva nya statuter för vandringspriset som sen läggs ut av Anna Levin på vår hemsida precis som det är gjort för övriga vandringspriser på klubben.



g) Funktionärsmat vid klubbens tävlingar och prov

På mötet i kökssektorn den 1 mars diskuterades det kostnad/innehåll för funktionärer vid våra prov och tävlingar och att interndebitering kommer att ske.

Beslutades att för en kostnad av 60–65 kronor/person så ingår 2 x kaffe, macka eller korv, dricka, varm mat samt kaka. Viktigt att berörd ansvarig för tävlingen/provet meddelar vilka personer som tjänstgör som funktionärer och som kommer i fråga för ovanstående.

h) Nyckellistan

Uppdaterades och sekreteraren kollar upp och mejlar tre personer som det är oklart om dessa vill/behöver ha sin nyckel kvar.

i) SBK Gotland "förfrågan" om hyra av klubbstuga för utbildning och MT våren 2023

Ingen formell förfrågan har inkommit till klubben från distriktet men Anna Levin har bokat in datumen i kalendern utifrån att hon blivit tillfrågad om att vara figurant vid MT.

Beslutades att det är okey att de får hyra klubbstugan och det är nu inbokat i vår kalender.

57.

Nästa möte

Kommer att vara i klubbstugan onsdag den 5 april kl. 19:00

58.

Mötets avslutning

Ordförande Synnöve Rask tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. Ett extra tack till Eva för goda smörgåsar.

Vid protokollet

Justerare

Justerare

Inger Pettersson
Mötessekreterare

Synnöve Rask
Ordförande

Robyn Åhlin
Suppleant

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelse mötesprotokoll VBK 230308

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll Styrelsemöte nr 4 230308.pdf

Storlek: 253346 byte

Hashvärde SHA256:

c854b78a275125f0ad9e8a52123e9d25a438c64c27806ef46c3a0b2660947021

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

SYNNÖVE RASK

Signerat med BankID 2023-03-14 18:53 Ref: fbb60e42-2f31-4e30-b841-9ae19ac76e19

Robyn Beatrice Åhlin

Signerat med BankID 2023-03-14 18:43 Ref: e232b117-62e4-4c43-9bde-1666c5fdea4d

INGER PETTERSSON

Signerat med BankID 2023-03-14 18:24 Ref: 6f9030d3-3052-4a2b-89bd-7c1c6a66a4b0

Möte rallylydnadssektorn Visby BK 2023-02-20

Gemensamt möte med SGBK och NGBK

Närvarande: Pernilla Åhlin, Agneta Holm, Robyn Åhlin samt från SGBK och NGBK: Anki Nyhlén, Linda Rung, Katarina och Yvonne Höglund.

Rallylydnadstävling 20-23 juli 2023

”Rallylydnad Gotland 2023”

Plats: Stånga IP (bokad och bestämd)

För parkering och ställplatser kostar det oss (kostnad till Stånga IP)– 100kr/ställplats/3 nätter + 100kr/person/3 nätter – Vi planerar att ta 300kr för husbil/husvagn med el per natt. Vi har budgeterat 12 platser. Intäkt beräknad på 10 800 som ska delas lika mellan klubbarna.

Vi kan utbilda sekreterare och skrivare på Gotland – teoretisk på distans och pratiskt kan hållas av utbildad sekreterare respektive skrivare. Yvonne kan tänka sig hålla för sekreterare. Agneta skickar till Yvonne vilka VBK hade som var intresserade av att utbilda sig.

Fika/mat kommer att anordnas av idrottsklubbar. Alltså inga intäkter eller avgifter för brukshundsklubbarna då det är svårt att dimensionera.

Vi kollar med Sanna Fredriksen om hon kan tänka sig skriva på tävlingen och om hon kan tänka sig utbilda skrivare. Robyn kollar.

Om det inte blir fullt i respektive klass – vad gör vi då? Yvonne kollar med SBK huruvida vi kan stryka klasser och/eller tävlingsdagar. Det går att lägga till klasser i efterhand – vi ska kolla upp hur nära tävlingsdagen detta kan göras. Planen är att vi kan lägga till klasser på de dagar där de eventuellt blir få anmälningar.

Sista anmälningdatum planeras att sättas till 20 maj. Ett tidigt datum för att kunna säga huruvida tävlingen har tillräckligt med anmälningar och för att deltagarna ska hinna boka båt och boende.

Det planeras för att respektive klubb tar in sina respektive intäkter och utgifter vad gäller tävlingsavgifterna och stambokföringsavgifterna samt domararvode och banritningsarvoden.

Det planeras för att kringomtäckerna ska delas lika mellan klubbarna. Planeringen är att skriva ett gemensamt resultat för dessa kostnader och sedan dela upp resultatet jämt mellan klubbarna. Planen är att redovisa dessa med kvitton och sen specificeras intäkter och utgifter på fakturor mellan klubbarna. Respektive klubb ska fråga respektive kassör hur de ser på detta sätt att redovisa.

Tävlingsdagarna är tänkta att dela upp såhär:

Torsdag VISBY BK

Nybörjare x2

Fredag NGBK

Nybörjare x1

Fortsättning x3

Lördag NGBK/SGBK

Avancerad x3

Mästarklass x1

Söndag VISBY BK

Mästarklass x2

Utifrån mötet idag har vi gjort en egen budget som utgår från mer relevant antal startande ekipage, en stramare budget som räknar på 15 startande per klass istället för 25.

VBK kommer då få intäkter och utgifter enligt följande:

- Försäljning startavgifter: 175kr x 60 startande = + 10 500
- Officiella tävlingsavgifter: 35kr x 60 startande = - 2100
- Stambokföringsavgifter: 45kr x 60 startande = - 2700
- Av gemensamma intäkter (delat på 3 för VBKs del) = - 18000
- Av gemensamma utgifter för domare (delat på 3 för VBKs del) = -2877
- Av gemensamma utgifter övrigt (delat på 3 för VBKs del) = -9880

Totalt går då VBK rallylydnad +5243,-

Vid pennan, Robyn Åhlin.